
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 138 af 9. januar 2025 (alm. del). Spørgsmålet er stil-

let efter ønske fra Peter Juel-Jensen (V). 

 

 

Rasmus Stoklund 

/ Jeanette Rose Hansen 

  

30. januar 2025 
J.nr. 2025 - 392 

 

Offentligt
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 138

Skatteudvalget 2024-25



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

I forlængelse heraf bedes ministeren oplyse, hvordan/hvorfor man er havnet på 15 pct. af 

omsætningen og ikke 15 pct. af overskuddet? 

 

Svar 

Jeg skal henvise til min besvarelse af SAU alm. del spm. 137 (2024/2025), hvor jeg har re-

degjort for baggrunden for kravet til donationernes størrelse.  
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